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זכורת  ת תמונות ל 
הביכורים  מטקס  
שנות    90לכבוד  

חקלאות מפוארת  
 בכפר מסריק  

 צילם: יאיר קורין                    



 
. שוב עברו שבועיים ואנחנו  שלום לכולכם

חוזרים לדווח ולשוחח. אירועי חג השבועות  
ראה  והבאת הביכורים כבר מאחורינו, ונ

לח מאד והשאיר מוצ  שהחג הפעם היה
 יאחריו הדים של טעם טוב. עד היום אנ

אותו ומתגאים בצדק   שומע חברים מזכירים
וכמו תמיד במסכת חיינו עוד לא צלחתו. בה

שככו מצהלות הביכורים וכבר מתחילות 
המורות והגננות להכין את הילדים בגילים 
.  השונים למסיבות הסיום לשנת הלימודים

השקט שאחרי החגים נחוץ   -בכל זאת ו
 ומבורך. 

 
ה בעיתונים יכבר הזכרנו את בריכת השחי

קודמים אבל לא מיותר לחזור ולהדגיש את  
חשיבותה לכל הציבור. בתחילת העונה  

ם עדיין קרים( שעות הפעילות  )המי
בריכה  . בחודש הבא המצומצמות יחסית

 תהיה זמינה יותר ופעילה יותר.  
 

חתונות כמובן... עושה רושם ואם בריכה אז 
שהשנה תהיה מבורכת בחתונות וכבר  

צבר הזמנות לבריכת השחיה וגם עכשיו יש 
כמה ועוד יבואו  היו כברלאתרים נוספים.  

   .בקרוב ולאורך כל הקיץ. שיהיה במזל
 

העיתון הפעם מופיע ללא דיווחים  
מהמזכירות או מהמשק ובמקומם מופיע 

י לאירוע חשוב שהתרחש  יווח נרחב למדד
נדמה לי שמעטים מחברי  .במהלך השבוע

. אני מתכוון לאסיפת לו הקיבוץ היו מודעים
משקי מילואות שבחרה להתחיל את יום 

ראשונים ובמרכז  -שלה אצלנו בחצרהדיונים 
התיירות. אפשר לסכם את האירוע בהצלחה 

מרשימה ותוכלו לקרוא בין דפי העיתון על  
 .של המשתתפים התודות והרשמים

 
על  "מקומי" שלנותר אבויכוח שהתפתח וה

האשפה ועל תרבות השימוש   פחינראות 
הוכיחה שהנושא חשוב ומציק   ,בהם

יש  - חדאלחברים לא מעטים. ברור דבר 
זה תלוי הרבה בנו ו מקום רב לשיפור

. במצבים כאלו עולה שאלה המשתמשים
ות והאם יש סיכוי : האם יש מה לעשבועהק

לטעמי התשובה ברורה וחד  לשינוי ושיפור. 
יבים  הרבה דברים שחייש  –משמעית 

 .  שנות ולהשתנותל
  

 
מעודכן להיות  אומרים שעורך העיתון חייב

באופן מלא במתרחש בקיבוץ ובכל זאת  
שמעתי לא ש ,הופתעתי לאחרונה לגלות

 : יעה חשובה שהתפרסמה כבר מזמןיד
נבחר לתפקיד  בן הקיבוץ,  איתמר שטיין

נבחרת ישראל בכדורעף לקראת מאמן 
אליפות אירופה בעוד שלושה חודשים. 

וא יכין את איתמר נמצא כרגע בארץ וה
בהצלחה   –הנבחרת לאליפות החשובה. 

 מכולנו. 
 

   שבת שלום ו... שנשמע גם מכם.    אברהם
 
 

 
 

 1.6.1993 משה מגן  

 6.6.1991 דוכס   רן 

 6.6.2006 שמחה זיידמן 
 7.6.2000 דץ   יטקה 

 9.6.1967 רונקין   עמנואל 

 10.6.1967 ציפסר   אברי 

 15.6.1991 שר   שלמה 

 15.6.2008 חנה מנהיים 
 13.6.2007 חיה ראובני 

 17.6.1999 )יוסף( כהן   יושקו 

 18.6.1987 שמאלי   מאשה 

 18.6.2004 זבולוני   דוד 

 19.6.1978 רפאלי   זוסיה 

 19.6.1994 משיח   בנצי 

 20.6.2006 צבי קרמר 
 22.6.2008 שאול עופר 

 23.6.2007 זהבה מנדלסון 
 24.6.2001 רוסמן   רות 

 24.6.2008 מיכאל )מישו( שטיין 
 יזהר רשף 
 רות ויולא 

 מרר   אהרון 

24.6.2009 
25.6.2020 
27.6.1983 

 27.6.1987 קראוס   ראובן 

 28.6.2010 יהודה בין 
 29.6.1966 המבורג   אסתי 

 29.6.2021 זוזי מדק 
 30.6.1957 יעקב   אמיתי 

 30.6.2007 נעמי וילנסקי 
 

 

  



 
   האסיפה השנתית של מילואות 

 
ארגון מילואות התכנס השבוע בחצר 
ראשונים אצלנו, כדי לפתוח כאן את  

שנה לייסוד כפר   90 - האסיפה שלו כמחווה ל
מסריק. הכנס עבר בהצלחה גדולה והוסיף  
לקיבוץ הערכה, כבוד ונחת. אנחנו שמחים 

להביא דברים שנאמרו במהלך המפגש 
 המרשים והחשוב הזה. ותמונות מהיום 

 

  
 

 . בוקר טוב לכולן וכולם 
בחרנו לפתוח את האסיפה השנתית 

החגיגית השנה ולהתארח בקיבוץ, לכבוד  
הראשון   שלו. כפר מסריק הוא 90-חגיגות ה

מבין המשקים הבעלים של משקי המפרץ  
 שנה.  90שחוגג 

קרבתו הפיסית של קיבוץ כפר מסריק  
יחסי  ד שללמפעלי מילואות, הינו רק פן אח

העבודה ושיתופי הפעולה לאורך השנים, 
הם רבים ומגוונים ואנו במילואות מברכים  ש

 עליהם. 
 

רבים מחברי הקיבוץ עבדו בעבר ועובדים  
כיום במפעלי התשלובת, בכל קשת 

חלקם בתפקידי מפתח  .התפקידים
משמעותיים מאוד ואנו מבקשים להודות  

לחברים ולחברות הללו על תרומתם במהלך  
 השנים. 

 :נכון להיום עובדים איתנו
 

סקיוריטי  -בקרת איכות וביו - קרין יעקבי
 בחטיבת הגידול של מילועוף 

 
 מנהל פעילות הנדל"ן והנכסים - איתן שפר

 מהנדס מילובר - כרמליחן 
 -אחראי קשרי מגדלים, גליל -  בן ורדי 

 אקספורט 
 איש תפעול במאגרי אשר  - גדעון דוכס 

 מילובר ב -אחראי פעילות הפטם  - גינת  דודו 
 מילובר ב -חטיבת הסחר  - שדה  רחלי 

 רכז התארגנות הרפת גליל מערבי  - בניק   דני 
 

 
 

, אני מבקשת לברך את חברי בשם מילואות
השנים  90וחברות כפר מסריק, לכבוד 

 הראשונות, ומאחלת המשך עשייה, 
התפתחות ושגשוג גם בתחומים הכלכליים, 

 אך בעיקר באפיק הקהילתי.
 

אנו מודים על האירוח מסביר הפנים, ואין 
 ספק שלמדנו היום כמה דברים חדשים. 

ב  תודה רבה לכל מי שבחר להגיע לכאן, ושו
  דוכס  במיוחד להגרותודה לאנשי הקיבוץ, 

 . רייז וירון
 

 עלו והצליחו. 
 

 1.6.2023                        דנה שלזינגר,
 

 
 



 
הענקת  ל ברכת מנכ"ל מילואות  

    יקיר מילואות לגיורא מסד.   - 
 

לוֹ דָל  ה שֶׁ ת עֲבַרוֹ, הָהוֹוֶׁ אֵינוֹ זוֹכֵר אֶׁ "עָם שֶׁ
ל",     וְעֲתִידוֹ לוֹט בַעֲרַפֶׁ

אמר יגאל אלון, במעמד ייסוד העמותה  
לשחזור מושבת הראשונים בראש פינה 

 . 1978בשנת 
 

שען על ינכון הדבר גם לארגון. עליו לה
התובנות שנצברו, על ההישגים, השגיאות,   

 וההצלחות. 
 

קשיים והצלחות באנו לספר היום,  על 
 לכבודו של גיורא מסד. 

 
מילואות כתשלובת של מפעלים לעיבוד 

, והחל 1960תוצרת חקלאית הוקמה בשנת 
, ואז 1985בה פיתוח מואץ שהגיע לשיאו ב

חל המשבר הפיננסי בישראל ומילואות 
נפגעה ממנו קשות. התשלובת הגיעה כמעט  

נקראו  למצב של לחיות או לחדול, ולדגל
 גיורא מסד ויונתן מלמד. 

 
התמנה גיורא למנכ"ל החטיבה   1987-ב

החקלאית בתשלובת כאשר תפקידו היה 
להביא להמשך פעילותם של המפעלים 

הבסיסיים ולהוציאם מהמשבר.  המשימה  
היתה ברורה,  המשקים השותפים התעקשו  
שהארגון ימשיך את דרכו,  והיתה התגייסות  

הם נכנסו כחלק  כללית של הקיבוצים,  
בלתי נפרד מההסדר, ושילמו חלק מהחובות 

 של הארגון. 
 

 
 

בנחישות, בסבלנות, באורך רוח ותוך משא  
ומתן שוטף וקשה עם הבנקים והנושים 

האחרים, משכו, יום אחרי יום, גיורא,  
        ואיתו, יונתן מלמד כמנכ"ל שותף, 

     ויהודה שביט ז"ל גזבר משקי המפרץ, 
כניות  והמפעלים, והכינו ת אתהובילו  

שנים, נחתם הסדר   3- הבראה,  עד שכעבור כ
מילואות והתשלובת עלתה על פסים 

 מבטיחים.  
 
, עם סיום כהונתו של גיורא מסד,  1995-ב

הוא מסר ליובל אורן תשלובת במצב טוב  
עם אופק חיובי לעתיד.  עם סיום תפקיד 

המנכ"ל נשאר גיורא בארגון והיה ליו"ר  
אש(  התשלובת הראשון, תפקיד  )יושב ר

 . 2005-אותו סיים ב
 

  -בנימה אישית, אני אלון, בן קיבוץ בית
העמק, הייתי חייל בסדיר בשנים הקשות  

פחות מודע לסערות שפקדו את  ולכן ההן, 
 כיום, כמנכ"ל הארגון הגדול   .הארגון

והמשגשג הזה, תרומתו של גיורא לקיומו  
והכרת   של הארגון, לא פחות, מעוררת כבוד

 תודה. 
 

תשלובת מילואות, יודעת להעריך ולהוקיר 
את תרומתו האדירה של גיורא מסד לשיקום  
ולפריחה המחודשת של הארגון, ועל כך ועוד 

יקיר  אות  אנו מעניקים לו את  ועוד,
 מילואות. 

 
   אלון אריאל, מנכ"ל מילואות 

 

 
 

  לדודו גינת במהלך הטקס הוענקה גם  
כאיש השנה של מילואות  תעודת הוקרה  

 בתחום המעורבות בקהילה.  
 

,  תרומתו הברוכה לצוות המעורבותוזאת על 
בעכו ועל  על הובלת פעילות עובדי מילועוף

הפעילות ההתנדבותית ארוכת השנים 
 בקבוצת הכדורעף של "מטה אשר"   

 



 
 

 
 

חשוב לציין במיוחד את צוות התיירות  
שהתגייס לארח ולהדריך את הבאים אלינו  

והבנות שסייעו בידה  ובעיקר את גלי קובה,  
נעמי מזרחי, שולמית גולצר ונועם    , מיה רשף 

ימים  ערכו שולחנות כיבוד מרש ש   רונא, 
והפעילו את קרון הקפה שלנו להנאת כל  

 הבאים לכנס.  
 

היה מוצלח, מרשים, מעורר כבוד ומוסיף  
ליוקרה של כפר מסריק בין כל ישובי ארגון  

 מילואות . 
 

 

 
 

 80-את הקטע הבא כתב יוסי רחמן לחג ה
שנים. הקטע נמצא אצלו   10שלנו לפני 

שהוא עדיין רלוונטי  מאמיןבמגירות והוא  
 ולעכשיו.  90 - ומתאים מאד גם לחג ה

 
 האנושות והאנושיות 

 
קיבוצים ה  , ספגושנות קיומנו  80לאורך 

יחת מעם צ .יםבחביקורות רבות וגם ש
הגיע לקיבוצים עידן    ,תהליכי ההפרטה

חשבון הנפש הפנימי: נחשפנו לשורת  
 חלקם מעמיקיםחשובים ופרסומים עדינים 

הקשים  יםהמציגים את המינוס ,מאוד 
התנהלותנו ו (החינוך המשותף) תנו,בצמיח

   (לפי צרכיווכל אחד לפי יכולתו )הבסיסית 
 

הרגשתי ממשהו  "בשתי מילים"רציתי להציג 
  גדלתי בצילן  .האנושות והאנושיות כאן על  

ולא של חיבוקים רכים  "משימות"של 
ונשיקות. אבל קחו את האנושות: חונכתי  

גם   (ללא ספק)כמו כולנו בשיטה שהיה בה 
מעניק כשם שנעשו בה המון  ו הרבה טוב 

  ות עם מחירים כבדים. טשופשגיאות 
 

נותחה  א: כמה שלהאנושות אבל קחו את  
האנושות בעולם מסביבנו   ,חנה דרכנוונב
  פשוטההצורה ל (ת עד היוםוועמש)ועה יווש
לתת יותר מאשר   . ינהנתל –שהייתה לנו  -

עדיין נותן   יק של היום,לקחת. כפר מסר
תוצרי החינוך   . ואני מתפלל שנמשיך כך

המשותף בקיבוצים הגיעו בחלקם להישגים 
רבים רכשו  .ומעלה םכבירים וצמחו משכמ

ת רבות דרך מה שהקיבוץ נתן בשיטתו  יכולו
 הזו.   "הגרועה"
 
בלי מליצות  האנושיותקחו את  ו

אהבתי תמיד את אופן  .ופילוסופיות
התנהלותנו האנושית והתומכת. ישבתי 

 ,שנים רבות ,ישיבות מזכירות "מיליון"ב
  ם,נונכבת ,במרכזי הנתינה שלנו כבתי"כי"

 קדימה.    םבהובלתוסודם יבי
 

-  צילמה אותנושהאנושות ם כש –אני חש 
בכפר מסריק  ,הבסיסית שלנושהאנושיות  

יכולה להמשיך ולשמש מקור לגאווה   ,בפרט
 גם להמשך אם לא נפריט עצמנו לדעת... 

 
 חג שמח יוסי רחמן. 



 
 

בחג השבועות הלך לעולמו חבר כפר מסריק 
קיבוץ עין  בן  –. יורם אלוןיורם  –לשעבר 

 –זוגו ת ב –שמר הגיע אלינו בעקבות צילה 
של איציק עוזר וליאת. בשנים אמא 

ן  האחרונות התמודד עם מחלת הסרט
        . 86נפטר בגיל  הואקו הוכרע. ומאב 
בקיבוץ מרכז הנוי ופעיל חברתית היה 

אלו שהכירו אותו זוכרים אותו   .ותרבותית
 בהערכה.   

 
 

 נעמה  - קטע מדברים שכתבה בתו של יורם  
 

 אבא אהוב שלי,
אתה נפרד מאיתנו באופן כה סימלי בחג 

רבה לעבודת יהקהשבועות, חג שמבטא את 
האדמה שכל כך מאפיינת אותך. כבר  

מתגעגעת אליך כל כך, לאהבה והחום,  
לראיית החיובי, ללב הגדול והטוב שלך,  

לשיחות, לידע, להומור, לאורך הרוח 
והמתינות. מודה לך על כל מה שהענקת לנו,  

  ילדיך.
 
אהבתך לטבע, לאדמה, הפליאה  ...

 וההתלהבות  התמידיות מדברים קטנים
הטיולים איתך הפכו להרפתקאות   ,םכגדולי

בהם התגנבנו חמושים במשקפות  
והתרגשות לצפות בציפורים, לראות חיות 

שונות ולחוש חמלה ופליאה, כל חיה ופרח, 
 ...  ציץ וציוץ קיבלו שם, הפכו לבית.

 
תמיד סיפרת כי סבא יעקב, אביך, מעולם  ...

לא חינך אותך אלא במעשיו. אפשר לומר  
 עליך . מימיך השקטים חדרו עמוק.זאת גם 

   חפרת גם בורות  ינטעת הרבה בחייך ובוודא
מהם בעלי קיימא ומהם  -שבקעו מהם מים

רוחניים. ואנו ילדייך עוד נספר ונזכור עוד 
 רבות עליך.

 
 ךמדמיינת אותך יושב בחברת אביך ואימ

שאהבת ואחיך התאומים. נהנים בצל אלוני 
 גן העדן. 

 
היה שלום אבא . תודה על השפע שהשארת  

 ך וילווה אותנו. ילנו שימש
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

פינת זיכרון וספסל לזכרו של  
 גל לביא ז"ל  

 
בן קבוצת  –השבוע קיבלתי מחגי לביא 

חבר היום  –לשעבר  קיבוצנוחבר  "עופר" 
 מרגשת. תמונה  –קיבוץ יפעת 

 

  
 

 שולחן  - ישיבהפינת  –למעלה תמונה ב  
וספסלים מעץ מלא שהקימו בתוך מטע  

       יפעת לזכרו של גל לביא. האבוקדו של 
הוא נולד בכפר מסריק ועבר  גם  –גל עצמו 
שנים  היה  –, יעל וחגי ליפעת עם הוריו

רבות רכז מטע האבוקדו שלהם ונחשב  
טוב ולחבר למנהל מוצלח למגדל מקצועי 

 .  לחברי הצוות
 

. ותודה לחגי  אכן מחווה ראויה ומרגשת
 ששיתף אותנו.  

 

1937-2023 
 
 
 

פינת ז

 יורם אלון ז"ל  



 
 

 כל מיני 
              מילות התנצלות, מילת הערכה  

 ומעקב חודשי. 
אתר לפני כמה ימים פרסמתי ב •

"מקומי" תמונה של פחי אשפה מלאים  
כר". לא  אמ -בקיבוץ ורשמתי לידה "ג'דיידה

יפה, לא מתאים ובהחלט פוגעני ואני מתנצל 
כאן באופן אישי בפני כל אחת ואחד שנפגע 
 מההתבטאות שהיתה לא במקומה, סליחה. 

 
לפני כמה ימים נתפס סוף סוף כלב   •

משוטט שהתהלך בקיבוץ באין מפריע  
. למבצעים למעלה מחודש ימים, כל הכבוד

  לדעתי אסור שכלב כזה גדול שעשוי להיות
גם מסוכן, ללא רצועה, ללא ידיעה האם הוא  
מחוסן, האם הוא נקי מטפילי קיץ למיניהם,  

תולעים וקרציות, מסתובב בין מגורי  
החברים, בין בתי הילדים ואזור חדר האוכל.  

             תפס באופן מיידי!!! להיכלב כזה  חייב
הוא התקיף כשטיילתי  ,אותי באופן אישי

 עה. רצול  קשורעם הכלב שלי 
 
כשהיה תברואן  ,אני רוצה לציין שבעבר 

ו  וזכרהעניינים שה  ,בקיבוץ במשרה מלאה
להלן, אשפה וכלבים משוטטים, טופלו  

   ..באופן מדויק וראוי בהרבה. רק אומר.
 
: לאחר תקופה ולמעקב החודשי •

ארוכה שאני מנסה לבדוק עם מנהלי  
הקהילה איך ניתן לפתור את עניין חניית  

בדי דוקרט, הובא לאחרונה  הרכבים של עו
  7/5/23-הנושא לדיון בהנהלה החברתית וב

 ההחלטה הבאה: והתקבלה
לא ניתן לאפשר לעובדי דוקרט   . 1

לחנות בכל מקום ויש לטפל בכך בשיתוף 
 הנהלת המפעל. 

 תקבע פגישה עם הנהלת דוקרט.  . 2
יצא לכל עובדי דוקרט ימכתב  . 3

 מההנהלה החברתית.
משמעות של סיוע לבחון יש  . 4

 מהשיטור הקהילתי. 
 

אני לא רוצה לכתוב דברים שאינני יודע  
 ולכן לא אכתוב שעד עכשיו דבר לא נעשה.  

 

 
עם זאת, היות שאני עובד בדוקרט ואני יודע 
דבר או שניים וגם יוצא לי להסתובב, קצת,  
בשטח המפעל, אני קובע נחרצות ואף אחד  

ם לא  לא יכול לטעון אחרת: עד עכשיו כלו
השתנה. עובדי דוקרט ממשיכים "לצפצף" 

ולהחנות את רכביהם במקומות שאסור להם  
 .. להחנות. רק אומר.

 
 ודבר אחרון באמת: צאו להפגין. תודה.  

 
 ניר מזרחי 

 
 

 
 

 2023, מאיב 31              פ"גתשי"א סיון 
 

 אפרת פלד שדה        לכבוד:
 כפר מסריק       סוד הפלא הקיבוצי

 
 תודה והערכה 

 אפרת שלום, 
אירוח וקיום טקס  ברצוננו להודות על 

סוד הפלא  "הסיום של קורס נאמני שימור ב
ביום שלישי    , כפר מסריק"הקיבוצי
30/5/23  . 

ו,  תודה על הנכונות והזמן אשר הקדשת לנ
תודה לך ולגיורא על  ועל האירוח הנעים.

ההדרכה המרתקת באתר, לך על השיתוף 
בדילמות בשימור והירידה לעומקי הסיפור 
והשימור באתר, ולגיורא "אברמ'ל הסנדלר  
על היכולת להעביר שימור וסיפור בדרך כל  

 . נא מסרי לו את תודתנוא .כך חווייתית
תודה על העזרה בתהליך הבניה של היום,  

 בארגון, ובביצוע טקס הסיום 
ההרגשה באתר היא הרגשה של בית שכיף  

 . לחזור אליו שוב
המשיכי בפועלך החשוב למען המשך הנחלת 

 המורשת 
 

 רכה ב ב 
 נחמה אייגנר 

 זת קורס נאמני שימור רכ
 בישראל מועצה לשימור אתרי מורשת  

 
 



 
 של רון   הרהורון 

 
 שני צעירים מקסימים

 מחליטים לחלוק חייהם יחד. 

 הוא מציע, 

 היא מושיטה אצבע

 ושניהם לוקחים את כל היד 

 וצועדים קדימה. 

 בצעד בוטח 

 במקום יפה 

 לחיים יפים 

 ליחד מלא משמעות. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ואני יודע, 

 לפעמים זה מעצבן 

 סוגרים לנו את הבריכה מוקדם 

 בלילה, אורחים זרים מבחוץ רעש 

 באירוע פרטי במקום הקסום של כולנו, 

 בריכת כפר מסריק היפה והמושקעת. 

 ולפני שבוע זה קרה גם למשפחתי 

  הפרטית, הקטנה והאישית.

 והרגשתי מהקהילה הקיבוצית שלנו

 כל כך הרבה פרגון, וחום 

           לעזור, להשקיע, לתת,  -ונתינה עצומה 

 יח כדי שהאירוע יצל

 והוא מאד הצליח. 

 וזו דרכי לומר 

 לכולנו בכפר מסריק, למי שעזר מקרוב 

 ולמי שפרגן מרחוק 

 תודה רבה 

 על האפשרות והרצון הטוב

 

 

 צילם:  ו כתב  

 רירא פ - רון כהן 



 
 

                          פעם היה כאן כדורגל אמיתי 
         מפרץ  ה - עין ל  ש )על קבוצת הכדורגל  

 ( מסריק בטקס פרידה מהשחקנים   - כפר 
 

זוכרים שעוד  לא אולי לא רבים יודעים ו
כבר פעלה באזורנו קבוצת   1963לפני 

מסריק.  -המפרץ כפר-הכדורגל הפועל עין
 'שיחקה יותר משלוש שנים בליגה ג קבוצהה

 -שהייתה אז הליגה הרביעית בארץ  ,צפון
 אחרי הליגות: לאומית א' וב'.  

 
כאשר   1960אחרי מתישהו הקבוצה הוקמה 

בעין המפרץ הוקם מגרש הכדורגל שהיה 
ממש בכניסה לקיבוץ של היום. את הקבוצה 

 ,ואברי הנדלר ז"ל הקימו שמואל איצקוביץ 
יר )האח של איטה( מעין בעזרת עוזי שפ

המפרץ והם צירפו אותנו מהכפר: ישי  
שר, יובל מלינק, שאול   איתן שמאלי )שחור(,

סשה כהן, ארנון )השוער האגדי( שדה, 
רפאלי, מאיר שר, הלל הדר, יוסי פרלמן ואני 

יוסי רחמן )בלם מצוין...( יתכן ועוד מישהו 
 כרוני. ינשכח מז

 

              
 

הבוגרים שבינינו מקבוצת ''שחף'' היו כבר 
צבא ואנחנו מקבוצת ''אורן'' היינו האחרי 

בי'א או בי''ב. בהמשך שיחקנו גם בזמן 
השירות הצבאי ואחריו. לימים התאחדנו עם  

קבוצה מקיבוץ יסעור )בורוש ואחרים( 
ועברנו להתאמן שם פעמיים בשבוע. 

היו שם  .ריתהמשכנו לשחק בליגה ג' האזו
 קבוצות ממושבים, כפרים ערביים וקיבוצים. 

 

 
למרות שלא הגענו מעולם למקום ראשון  

 נהנינו מאוד.  
מדוע לא זכינו לקהל לי עד היום לא ברור 

כמו של הקבוצה בכדורעף. עם התבגרות 
 שחקני עין המפרץ פורקה הקבוצה. 

 

                  
 

נערך על בימת   ,בחג השבועות לפני שבועיים
והיקר  טקס הענקת הכבוד  ,החג בעין המפרץ

לשחקני הכדורגל מהעבר, עם תעודות 
הוקרה וכבוד מקיבוץ עין המפרץ. את  

 ישי שמאלי ואני.        -ו נמסריק ייצג-שחקני כפר
 

   !כבוד כבוד ובעיקר הבריאות
                                   רחמן.יוסי     

 
 
 מקבלים את תעודות ההוקרה בטקס בעין המפרץ  

 



 
 משהו חדש )ומעניין( בצנרת 

הנעשה סקירה  -לפני חודש התפרסמה בהד
משקית של שאול גור וירון רייז והוזכר בה 

פרויקט חדש שהקיבוץ נכנס אליו לאחרונה. 
והבטחנו   ספנס-שמו של הפרויקט הוא גרין

להציג אותו בצורה מפורטת יותר לציבור.  
קידום  נפגשתי עם עמרי רשף, נציג דוקרט ב 

 הפרויקט כדי לשמוע ממנו על מה מדובר.  
 

עמרי דיווח: בשנה האחרונה נכנסו דוקרט  
וכפר מסריק למיזם חדשני מתוך כוונה 

להרחיב את מקורות הפרנסה העתידיים של 
אשונית הקיבוץ. נעשתה השקעה כספית ר

שהופכת אותנו לשותפים בפרויקט. הרעיון 
החלפת הגז   –שעומד מאחורי המיזם 

הדחוס שנמצא בכל מיכלי ההתזה למיניהם 
מזון, תרופות, תמרוקים, חומרי ניקוי  –

והדברה ועוד עשרות סוגים של חומרים 
 במיכלי מתכת.  

 
שהגז הדחוס   ,מתברר בשנים האחרונות

זיק מאד משיש היום במכלים הקיימים, 
כדור  לאיכות הסביבה וגורם להתחממות 

תחליף בכל העולם ולכן מחפשים  הארץ
-ופתרון לבעיה. חברת גרין ספנס )"מתח

שהיא חברה ישראלית ירוק" בתרגום חופשי( 
בלון גומי פיתחה עם ממציאים מקומיים,  

מיוחד שעוטף את הנוזל או כל חומר אחר  
  שאמור להיות מותז מהמיכל ולדחוס אותו

 החוצה בשעת הלחיצה על הפייה המיוחדת.  
 

 
 

להחלפת הגז הדחוס בבלון גומי יש יתרונות 
רבים: הוא לא מזהם את האטמוספירה, הוא  
לא פוגע בחומר שבתוך המיכל ולא מקלקל  

 אותו. הוא לא מסכן את המיכל החיצוני  

 
ולכן אפשר להחליף את האריזה ממתכת  

  –כמו בתמונות באריזת קרטון מודפסת  
)כאן נכנסת דוקרט לתמונה...( הוא מקל על  

ההובלה ומאפשר גם הטסה באוויר ללא 
חשש התפוצצות, מאפשר מילוי מחדש של 

המיכל לאחר התרוקנותו ועוד יתרונות 
 רבים. 

 

 
 

רבים  ,הגורמים שעומדים מאחורי המיזם
 מהתנועה הקיבוצית וגם המפעל עצמו מהם 

מסריק  נמצא בקיבוץ עין שמר. כאמור כפר 
רואה במיזם מהלך נכון בראייה העתידית  
ולכן השקיע בשותפות הזו. מטעם דוקרט  

 מלווה כאמור את המהלך עמרי רשף. 
 

 Greenבכל פעם שתשמעו על  –ועכשיו 

Spense תדעו שגם  ספנס-או בעברית גרין
לנו יש בו חלק ואולי בעתיד גם הכנסות 

 אנשאללה...  –ורווחים 
 

 
 דוגמא למיכל ולשרוולים שבתוכו 

   
 
 

 שמע והתרשם: אברהם 



 

 
 לסיכום חג השבועות 

 
דברים גדולים נעשים על ידי סדרה של  " 

                   " דברים קטנים המצטרפים יחדיו 
   (וינסנט ואן גוך)

 
חג השבועות מהווה עבורי הוכחה נוספת 

הרואים   ,יה מחבריםוהילה הבנק וחה של כל
  .במסכת החגים הקיבוצי שלנו ערךובתרבות 

בכל חג מתקיימת מחדש יצירה חדשה 
רקמה אנושית אחת מ ומרגשת הנוצרת 

אני רוצה לומר תודה אישית גדולה   .פשוטה
הנוער והילדים   ,ואחד מהאנשים  תלכל אח

, הרבים שתרמו להצלחת טקס שבועות
   .ה מקומיתגאוו שכולו 

 
תודה ענקית לצוות החג המיוחד והכל כך  

ט  שחשב ודאג לכל פר ,משמעותי וחזק
התפאורה  לצוות תודה  .במשך שבועות רבים

וף  ע הבעל היצירתיות והמקוריות שהגבי
 ,מוזיקליהרכב  התודות ל .שים את כולנו הרו

לצוות ההגברה לנציגי  ,למשפחת הקריינים
מציגים ו הענפים שתורמים שנה אחר שנה 

  ,בחקלאות  יבולם בפנינו את פירות
 .בתעשייה ובשירות

 
 זכינו .למעטפת של החגתודה אחרונה 

מחדשות ו יוצרות ריקודים שתמיד מתבלות ב
 .ריקודיםהמשתתפי ויחד עם משתתפות 

עד סיום ו והוריהם הגאים,וטים עמהפ
הטקס במחרוזות ריקודים כשהלב מתמלא  

ההנאה   ,ומתרגש לנוכח הרב גילאיות
 . והנתינה

 
ג  "שפת מאחלת לנו בסיום שנת חגי 

 שנמשיך מאז ומתמיד  
 בירק ליאור  

 
 
 

 " וחג שבועות תעשה לך " 
 
 
 

 
 

 
 
 . שבועות  הכדורגל ב יכום אליפות  ס 
 
שחקנים השתתפו ונהנו במזג אוויר  80-כ

 חום יובש לחות וקצת טפטוף.  -מורכב 
 חגיגת כדורגל בכפר מסריק

 והיו גם זוכים. 
 על הפודיודם: – משפחות

 . שדה קורן, פישר, כרמלי, כהן, שדה 1
 שחר, כספי. רוסמן, זקין, 2
 . שני, דוכס, בירק, הספל, רחמן 3
 

 על הפודיום  – בוגרים
 . מגה גלופלקס 1
 14. הרחבה  2
 נעורים בוגר \. חיילים3
 

בלעדיו כל זה   .תודה מיוחדת לעמית שמאלי
 לא היה קורה! וכמובן לליאור בירק! 

 תודה לכל המשתתפים 
 ניפגש שנה הבאה  

 
 עומר בניק 

 

 



 
 

 ראיון פינג פונג 

 עם מורן ביבי גינת 

 
 ספרי קצת על עצמך:  

 
, נשואה לתום גינת. נולדתי   34בת  מורן, 

 .וגדלתי בחולון, יש לי אח ושתי אחיות
בבגרותי עברתי להתגורר בת"א עד שהכרתי  

             יום עובדת בסוכנות ביטוח . האת תום
 . ״ידידים״

 
 למה בחרת לגור בכפר מסריק? 

 
  .אם להיות קיטשית באתי בגלל האהבה

מהרגע הראשון שהכרתי את תום היה ברור  
שהחיים שלנו יהיו בכפר מסריק ואני לא 

 מצטערת על כך. 

 

 
 

 מה החוויה הראשונה הזכורה לך מהקיבוץ?  

 
החוויה הראשונה שזכורה לי היא קבלת 

מכל עבר,   . הפנים שקיבלתי בקיבוץ
 .מהאנשים בשבילים ומהחברים של תום

 
 מה את אוהבת לעשות בזמנך הפנוי? 

 
פגש עם חברים, יבזמני הפנוי אני אוהבת לה

 . לקרוא ספרים, לבשל ולאפות

 
 

 
איזה מקום חוץ מהבית, את אוהבת בקיבוץ  

 ולמה? 

 
מקום   ת השחייה,אני מאוד אוהבת את בריכ

מושלם להעביר את ימי הקיץ החמים  
הבית   ,וכמובן את הבית של שולה ודודו

 השני שלי.
 

 ספרי לנו משהו שאנחנו לא יודעים עליך? 

 
   .אני צמחונית

 
לסיום סיומת, למי את מגלגלת את ראיון  

 הפינג פונג הלאה? 

 
 מעבירה לעופרה שני.אני 

 
 אסנת אבנון. הכינה:     

 
 

 

 

 
 

   ! ברוכה הבאה 
 

החלה בתפקידה  ש   לדניאלה לבני ברכות  
הצלחתך    . נהלת ענף המזון החדש כמ 

           על שנים    תום ותודה גדולה ל .  הצלחתנו 
              של מסירות והשקעה ובהצלחה  

 בתפקידך החדש 
 

 
 



 

 


